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Deltagere:  
Per Plougmand Bærtelsen 
Mette Poulsen 
Tonny Dose 
Stig Balduin  
Linda Pejtersen  
 
Referent:  
Mette Poulsen  
_____________________________________________________________________ 
 
Dagsorden: 

a) Gennemgang af bestyrelsens arbejdsopgaver  
b) Dialog om budget og regnskab  
c) Orientering fra arbejdsgrupper 
d) Kaalmarkens hjemmeside  
e) Generalforsamling  
f) Dato for næste møde 

 
 
 

a. Gennemgang af bestyrelsens arbejdsopgaver  
 
EL: Der har igen været problemer med skurlamper og standerlamper mellem Engløkken 1-35 
- Kilting har været her igen og skriftet en sikring. Vi har desværre stadig 
udfordringer. Bestyrelsen arbejder sammen med vores leverandører på at finde en løsning.  
 
Bestyrelsen har fået lavet en prøve på udskiftningen til LED pærer på både en skurlampe og 
en standerlampe, som ser ud til at virke. Vi har derfor besluttet at gå videre med Kilting 
løsning, da hans tilbud er væsentlig billigere og derfor har vi også besluttet at fortsætte 
dialogen med vores elektriker Kilting. En ombygning og udskiftning af lyskilder vil medføre 
en besparelse på mere end 50% af den el vi bruger på standerlamperne og skurlamperne. 
Derudover vil de nye pærer holde længere tid og for skurlamperne vil det også betyde at vi 
vil gå over til én lyskilde mod nuværende 2. Kiltnings seneste tilbud vil samtidig forkorte 
tilbagebetalingstiden væsentligt i forhold til tilbud fra andre leverandører 
 
Pumpe: Pumpen skal repareres eller udskiftes. To bestyrelsesmedlemmer skal mødes med 
en leverandør den 23/2, som skal give et bud på den bedste løsning. vi forventer at kunne 
komme med opdatering til næste bestyrelsesmøde  
 
 
Gartner: Der er sendt en ny underskrevet kontrakt til Vækst og Miljø som gælder til og med 
2025. Kontrakten er blevet opdateret, plejeplanen bliver det styrende for gartnerens 
arbejde. derudover har vi fået lavet en aftale at Vækst & Miljø laver en kort rapportering når 
de har været her, så vi kan følge med i hvilket arbejde, er udført.  
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b. Dialog om budget og regnskab  
 
Økonomien følger det forventelige.  
 

c. Orientering fra arbejdsgrupper 
Affaldsgruppen har møde med Dragør kommune torsdag den 24/2 vi forventer at få en ny 
opdatering derefter  
Ladestandere: arbejdsgruppen afventer tilbud til fra leverandører. vi håber snart på nyt.  
 

d. Kaalmarkens hjemmeside  
 
Hjemmesiden er opdateret med nye informationer med hjælp fra Jens Christian  
 

e. Generalforsamling  
 
Bestyrelsen forventer at kunne afholde genrealformsaling den 5. april 2022  
 

f. Dato for næste møde 
 
Mandag den 7 marts 2022 
 


